
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 9. juni 2015 

Tilstede: Erik Molnit, Anders Holleüfer, Jon Viderø, Flemming Olesen, Kim Pedersen, Henrik Fjordager & 

Mads Blume 

Dagsorden: 

1. Parkvandring: 

 

Der blev gået en runde og alt så fint ud. Der var ingen hærværk på træer eller buske. 

Og generelt så alt fint ud.  

 

 

2. Petanque bane: 

 

Bjarne vores gartner var med under parkvandring til at udvælge hvor den nye petanquebane og 

flise belægning skulle placeres og der blev afsat pæle. 

 

Der blev udvalgt et bordbænk sæt som Erik bestiller. 2 stk. i alt. 

 

Til sidste møde har Erik brugt tid på at søge lidt forskellige fonde og det har givet bonus. 

Vi har modtaget 20.000kr. af Stevns brandfond til den nye petanquebane. 

Og Nordea fonden giver svar i juni om de ønsker at støtte op om projektet. 

 

Virkelig godt arbejde Erik ☺ 

 

 

3. Legepladsen: 

Mads rykker for 1. service besøg på legepladsen. 

Mads laver et dokument omkring sponsorat på legepladsen.  

Der er fundet priser på reklameskilte. 

 

4. Økonomi: 

 

Der mangler stadig 7 herboende at betale kontingent, disse bliver rykket nu personligt. 

Der er også 5 af de tomme grunde som mangler at betale, her forsøger IGEN at kontakte ejerne 

personligt. 

 

Flemming rykker nu IGEN for betaling. 



 

 

5. Tommegrunde: 

Bjarne gartner er bestilt til at slå nogle af de tomme grunde som vi har aftale med om dette. 

 

6. Parkering: 

IGEN skal det påpeges at det ikke er tilladt at parkere biler, trailer eller andet på vejen i længere tid. 

Alle køretøjer skal kunne parkeres på egen grund. 

 

7. Næste møde / mødestruktur: 

 

Vi mødes, Onsdag d. 2. Sep 2013 kl. 1800, hos Flemming, Brombærvej 4. 

 

8. Evt.: 

 

Ved diverse arrangementer som bliver afholdt rundt på vores område/veje SKAL der altid være en 

kontakt person som bestyrelsen har snakket med. 

 

Vi har haft en forespørgsel på om det var okay at en del flygtninge kom og spillede fodbold en 

søndag. Vi sagde JA da vi havde en kontakt person her fra grundejerforeningen som var med i 

arrangementet. 

 

 

Vi har snakket lidt udenfor vores område omkring vejbump på Favrbyvej. Mange er utilfredse med 

at der bliver kørt stærkt på vejen når man kommer fra Kissendrupvej og kører forbi brombærvej og 

slåenvej. 

Jon forsøger at skrive en mail til teknisk afd. Faxe kommune, for at se om de vil gøre noget ved 

problemet. 

 


